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Blant ville dyr  
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Redaktørens leder Jan Brekke
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Kontakten

«Vi befinner oss nå i the Highveld 
(høylandet) på ca 1700 m.o.h. og 
kjører østover mot Greater Krüger 
National Park», var noe av det 
første vår svenske guide Veronica 
sa til oss i bussen som skulle ta 
oss de 50 milene fra flyplassen i 
Johannesburg til Manyeleti Game 
Reserve (et viltreservat), som ligger i 
den sørvestlige delen av Krüger. Når 
jeg kikket ut av bussvinduet var det 
som å ferdes gjennom Hedemarken, 
jordbruksområdet rundt Hamar. Et 
åpent, bølgende landskap med mindre 
skogspartier her og der. Hadde jeg 
vært på samme høyde over havet 
i Norge, ville det om sommeren 
bare vært stein og ur og kanskje en 
snøflekk her og der.

Før vi begynte nedstigningen til 
the Lowveld (lavlandet) og etter 
hvert bushen, måtte vi over et pass 
i Drakensbergen på nærmere 2.000 
m.o.h. Her var det mer norske 
temperaturer. Når vi ikke hadde så 
langt igjen til viltreservatet der vi 
skulle bo de nærmeste dagene, fortalte 
guiden oss en del jeg ikke var helt 
forberedt på. Teltcampen lå ute i 
bushen uten gjerder rundt, slik at vi 
måtte være forberedt på å treffe på 
ville dyr når som helst der. Vi måtte 
holde oss i campen, det var forbudt å 
bevege seg ut i bushen på egen hånd 
(akkurat som det skulle friste). Når 
det ble mørkt ut på kvelden var det 
ikke lov å gå til teltene/hyttene uten 
å ha følge med en ranger (safari-
naturguide). Hvis vi møtte et av 
de farlige dyrene måtte vi gjøre 
følgende: stå stille en liten stund og ha 

øyekontakt med dyret, deretter sakte 
bevege oss bort ved å gå baklengs og 
hele tiden ha øyekontakten.

Den første natten i teltet mitt var jeg 
spent på hva jeg kom til å få høre av 
lyder utenfor. Så det ble så som så med 
søvnen. Det var apelyder, bjeffing, 
fugler og løver. Sistnevnte kom ikke 
helt inntil teltet, heldigvis. Ingen dyr 
kommer inn i teltet, ble vi forsikret 
om. Ja, ja… 

Neste dag var vi tidlig oppe (helt 
greit at natten ble så kort som mulig). 
Kl 0600 bar det ut på safari i åpne 
biler. Vi måtte kle oss like godt som 
i Norge på denne tiden. Kaldt, litt 
vind og surt. Det var tidlig om våren 
her i Sør-Afrika. Håpet var nå at det 

fortsatt var noen dyr i aktivitet etter 
nattens jakt. Og, det var full klaff. 
Vi fikk i løpet av de fire safariturene 
med oss alle Big Five (løve, leopard, 
bøffel, elefant og neshorn), i tillegg 
til flodhest, giraff, vortesvin og 
antiloper av alle slag. Man var i en 
slags avslappet harmoni, der vi satt i 
de åpne bilene og betraktet dyrene. 
Det virket på meg som de opplevde 
det samme. Men, ikke finn på å gå ut 
av bilen…
 
Jeg fikk testet ut instruksen om hva 
man gjør i møte med et farlig dyr. En 
dag når jeg gjorde meg klar til å gå fra 
teltet opp til restauranten for å spise 
lunsj, så sto plutselig en av de største 
elefantene i området rett utenfor. Det 
virket som han ventet på neste trekk 

fra meg før han foretok seg noe. Jeg 
sto stille en liten stund og rygget etter 
hvert bakover inn i teltet. Etter hvert 
beveget seg elefanten framover og 
forbi teltet og forsvant ut i bushen. 

Jeg trakk et lettelsens sukk etterpå. 
Men i løpet av disse dagene ble vi 
vant til å bo blant elefanter, bøfler og 
antiloper. Det var merkelig nok veldig 
avslappende og fredelig, kanskje fordi 
noen av dyrene, spesielt elefantene, var 
så rolige og levde livet i slow motion. 
Jeg skal prøve å ta med meg denne 
harmonien inn i advents- og juletiden.

Ønsker dere alle en god og 
avslappende jul!
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Til stjernene!

Trond Skard Dokka er menighetsrådsleder 
i Bekkelaget og Ormøy menighet.

Lederstolen Trond Skard Dokka
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Bønnetjenesten

Nytt fra  
Menighetsrådet

1. november overtok vi 
eiendommen i Ormøybakken 6.  
Det arbeides nå med de 
nødvendige forberedelsene til 
seksjonering. Huset er allerede  
så smått tatt i bruk. 

Arbeidet med en ny felles 
strategiplan har pågått gjennom 
høsten, og vil ventelig føre til 
vedtak i desember eller februar.

Vår tidligere eiendomsforvaltning 
er nå registrert som eget AS, BOSE 
AS. Det er heleid av menigheten 
og har i første omgang til oppgave 
å drifte og utvikle eiendommene 
på vegne av menigheten. Noen 
av eiendommene vil på sikt også 
kunne bli overført til det nye 
selskapet.

Kulturdepartementet har lagt 
ut en stor høringssak om en ny, 
samlet lov for Den norske kirke 
og andre tros og livssynssamfunn. 
Saken reiser viktige spørsmål om 
likebehandling, om finansiering 
og framtidig organisering. 
Menighetsrådet har saken under 
arbeid og vil avgi sin uttalelse i 
løpet av året.

Vi takker for det nye 
menighetshuset på 
Ormøy. Hjelp oss 
å fylle huset med 
glede og fellesskap. 
La økonomien for 
innkjøpet ordne seg, 
og la oss finne per-
soner som ønsker å 
være med på driften. 
Gjør huset til et nytt 
kraftsentrum i sam-
funnet på øyene og 
Nedre Bekkelaget. 

Vi ber for givertjen-
esten i menigheten. 
Gi oss alle vilje til å 
dele av vår overflod. 
Hjelp oss å finne 
saker som mange 
kan samle seg om og 
støtte. 

Vi ber for alle barne-
hage- og skolegud-
stjenestene før jul. 
At samarbeidet med 
skolene må være 
smidig og godt, og at 
alle elever og lærere 
som ønsker det får 
anledning til å være 
med. La alle som del-
tar kjenne glede og 
oppleve tilhørighet til 
hverandre, og til Deg.

Vi takker deg for at 
vi igjen skal få feire 
jul. La gudstjenestene 
bli varme og nære 
samlinger om gleden 
ved at Jesus kom til 
oss. Hjelp oss å løfte 
blikket fra vår egen 
feiring i hjemmet, slik 
at vi ser dem som er 
alene og savner et 
fellesskap. 

Det er noe dragende ved stjerner. 
Grundtvig satte ord på en helt 
allmennmenneskelig erfaring da 
han skrev om de gylne stjernene på 
himmelhvelven: «... hvor de smiler, hvor 
de vinker oss fra jorden opp til seg».

De er liksom anlagt på at vi skal strekke 
oss etter dem, stjernene, disse fjerne 
og opphøyete lyspunktene i mørket. 
Ikke rart at et av de vanligste livsmotto 
gjennom tidene ganske enkelt har vært ad 
astra! - til stjernene. Det kunne alle som 
siktet høyt, istemme.

Vi har i høst opplevd en ny ’Stjernekamp’. 
Litt lenger fram i det etablerte 
kringkastingsåret venter ’Mesternes 
mester’. Bak og omkring dette florerer 
stjernekåring og stjernetenking. Vi 
har idrettsstjerner, filmstjerner og 
sangstjerner, men også stjerneadvokater 
og, for den saks skyld, noen gryntende 
stjernegriser.

Ikke et vondt ord om konkurranser 
eller beundring for dem som vinner. 
Slikt er bra til sitt bruk. Men faren er 

på den ene side at det stjeler verdighet 
fra det alminnelige, fra alle dem som 
ikke er enere. Og på den annen side har 
iscenesettelsen av disse kåringene av og 
til så salvelsesfylte innslag av dyrkelse 
at det blir vanskelig å forestille seg noe 
som skulle være enda viktigere enn de 
menneskelige superstjernene.

I gamle dager gjaldt motto’et ad astra 
fortrinnsvis ideell streben. Det siktet til 
viljen, motet og kraften til å virkeliggjøre 
idealer. I sin fjernhet ansporet stjernene 
til den høye moral, den edle kultur og 
den rettferdige samfunnsordning.

Hvor fins dette i dagens kulturbilde? 
Hvor har det blitt av Ibsens ’ideelle 
fordring’ i allmenn-mediene?  

Kan det være slik at der det virkelig 
viktige ikke får oppmerksomhet, staser 
man i stedet opp noe alminnelig og 
dyrker det?
Stjernehimmelen lokker, men taler ikke. 
Derfor kan den trigge mange former 
for streben, etter viktig som uviktig, 
etter noe egennyttig så vel som noe 
allmennyttig.

Men i kristen tradisjon er det en stjerne 
som taler. Den viser vei forbi alle 
menneskeskapte stjerner til noe langt 
lavere, til en fattig versjon av det aller 
mest grunnleggende ved det å være 
menneske, til en fødsel. Og den sier: I 
denne fødsel har himmelhøye idealer for 
menneskelig streben sitt feste, for i dette 
barn bor den aller høyeste. I en julesalme 
av Svein Ellingsen (nr 65) heter det: 

Ditt komme, Herre Jesus, 
forvandler jordens natt 
og bringer lys til mange 
som føler seg forlatt. 
Hjelp oss å gå i dine spor! 
La verden se din godhet 
igjennom dem som tror!
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SIDE

Finn 5 feil

Vitser

Engelen fortalte gjeterne at frelseren var født. 
Finner du de fem feilene på bildet til høyre?

Tegninger: Trevor Keen

Åtte personer og steder fra julefortellingen er gjemt 
i rutenettet under. Navnene står bortover og nedover. 

En mann 
søkte jobb på sirkus. 

– Hva er det du kan, da? 
spurte sirkusdirektøren.

– Jeg kan etterligne fugler?
– Det kan jo alle, vi har 

ikke bruk for deg! 
– Nei vel! sa mannen 

og fløy sin vei.

Du vet du er blitt 
voksen når du har 

sluttet å vokse i begge 
ender, og bare vokser 

på midten.

Jesus ble født i en 
stall i Betlehem.

Finn 8 navn fra julefortellingen!Fargelegg!

Han svarte: «Du skal elske Herren din Gud av hele 

ditt hjerte og av hele din sjel og av all din kraft og av 

all din forstand, og din neste som deg selv.»

Krabber i aksjon, 
side 2

Pianisten Martin.

Tårnagentene 
side 8

Supersetning
Lukas 10,27

12 
2015

4.-11. oktober

Jakob lurer Esau

Jeg vil glede og fryde meg i deg. 

Jeg vil lovsynge ditt navn, du Høyeste.

Frida er sulten

               sid
e 2

WWJD

       side 8

Supersetning
Salme 9,3

1 
2016

10.-17. januar

Jesus blir båret fram 

i templet

Legg din vei i Herrens hånd! Stol på ham, så griper han inn.

Mennesker på kroken?
               side 2

Sukai 
sier fra!

side 8

Supersetning
Salme 37,5

2 
2016

24.-31. januar

Peters 
 fiskefangst

Og kongen skal svare dem: ‘Sannelig, jeg sier dere: 
Det dere gjorde mot én av disse mine minste 
søsken, har dere gjort mot meg.’

Tilbake til Slottsøya 
side 2

Martin Dragedreper 
side 8

Supersetning
Matteus 25,40

13 
2015

18.-25. oktober

Jakob møter Esau 
igjen

Jesus sier : «Jeg er veien, sannheten og livet. 
Ingen kommer til Far uten ved meg.»

Maximillian til unnsetning! 
side 2

Martin Dragedreper 
side 8

Supersetning
Johannes 14,6

14 
2015

1.-8. november

Jesus vekker opp 
enkens sønn

Jeg vil glede og fryde meg i deg. Jeg vil lovsynge ditt navn, du Høyeste.

Skummel 
nykommer!
side 2

Modig tro
side 8

Supersetning
Salme 9,3

4 
2016

21.–28. februar

Mannen som var 
født blind

For så høyt har Gud elsket verden at han ga sin 

Sønn, den enbårne, for at hver den som tror på 

ham, ikke skal gå fortapt, men ha evig liv.

SupersetningJohannes 3,16

16 
2016

4.  – 18. desember

Et barn      er født i   Betlehem

Ekstra bibeltegneserie!

Vi anbefaler 
barnebladet BARNAS!

Denne siden 
er hentet 
fra bladet.

Bestill
abonnement

 på sondagsskolen.no 
eller 22 08 71 00

S N E K G O P E

J E J S A P R I

O M O L B H U V

N A S A R E T I

S R E U I R E N

O I F G E O S K

K A F U L D N E

J U L S I E U L

O L E T Y S T C

J E S U S C E O

A B I S A L R M

B E T L E H E M



5

AKTIVITETSKALENDEREN
MANDAG
Babysang
Kl. 10.30-11.00
 
Lille-klubben
0-3 år
Kl. 18.00-18.45

Knøttekor
3-6 år
kl 18.00-18.45

Barnegospel
6-10 år
kl 18.00-19.00

Speider
Oppdagere 
(annen hver uke)
1.-3. klasse
kl 18.00-19.00

Stifinnere
4.-6. klasse
kl 18.00-19.30

Vandrere
7.-9. klasse
kl 18.00-19.30

Familiemiddag
Annenhver uke
kl 17.00

ONSDAG
Svansen 
4-10 år
kl 17.45-19.00

Bandskolen
10-19 år

TORSDAG
Babysang A
3-7 mnd
kl 11.30-12.15

Babysang B
8-12 mnd
kl 13.00-13.45

Soul Children
5.-10. klasse
kl 19.00-20.00

Nach ungdomsklubb
Hver uke i skoleåret
kl 19.30-21.30

SØNDAG
Søndagsskole
for barna under 
gudstjenesten i  
Bekkelaget og på SEM

Ordet advent betyr «komme», og er 
en forkortelse av det latinske «adven-
tus domini» som betyr «Herrens kom-
me». I adventstida venter vi på Her-
rens komme. Eller på at Jesus skal bli 
født. Som barn syntes jeg det var rart 
at advent betyr «komme» - jeg syntes 
det heller burde bety «vente». For jeg 
venta og venta på at det skulle bli jul. 
Og ventetida var lang. Det fine med å 
vente på jul, er at vi gjør mye hyggelig 
i ventetida. Vi åpner adventskalendre, 
tenner adventskranser, har juleverk-
sted, kjøper presanger, baker og steller. 

Vi korter ned ventetiden med hygge-
lige gjøremål.  Innimellom er venting 
kjedelig. Men det er fint å kjede seg 
også, for når man kjeder seg får man 
tid til å tenke på det man gleder seg til. 
Ventetida frem til noe stort er fylt med 
spenning og glede. En gang, da jeg tok 

med barna mine på premieren på den 
aller første Harry Potter-filmen, sa den 
ene dattera mi «jeg synes nesten at det 
er synd at filmen begynner snart, for jeg 
har gledet meg så lenge, og når jeg har 
sett filmen så kan jeg ikke glede meg 
til å se den lenger». Sånn er det kan-
skje med adventstida også? Jul er moro, 
men når jula er over er det lenge til man 
kan begynne å glede seg til jul igjen. I 
adventstida venter vi på at Jesus skal 
komme. Men Jesus har allerede kom-
met han. 

Han kom for over 2000 år siden. Så 
hva er det egentlig vi venter på? Jo, vi 
venter på at Jesus skal komme til men-
neskenes hjerter – at han skal bli født 
der. Det blir han nemlig hver eneste jul 
-  når vi tenker på ham og når hører for-
tellingen om første gang han ble født. 

Også venter vi på at Jesus engang skal 
komme tilbake. Komme tilbake og ska-
pe en ny verden. En verden der det ikke 
finnes noe å grue seg til eller å være 
redd for. En verden der alle er snille 
mot hverandre og alle har nok å spise. 
Det er noe å glede seg til det! Det blir 
nesten som å ha jul hele året det. Men 
ventetida er lang. Hva kan vi gjøre for å 
korte ned den ventetida? 

Vi kan glede oss, og vi kan gjøre gode 
ting mot menneskene rundt oss – slik 
Jesus bad oss om å gjøre. Gjør vi det så 
blir ventetiden morsommere og hygge-
ligere for både dem og oss – og alle folk 
vil kunne se at Jesus i hvert fall er født i 
hjertene våre. 

Riktig god adventstid alle sammen!

Av: Barbro Schmedling

TROSOPPLÆRINGSTILTAK
Våren 2018
Lederkurs
10. trinn og oppover
Januar – desember
 
Konfirmasjon
9. trinn
Oppstart 10. januar
 
Karneval, Ormøy 
5- og 6-åringer
11. februar

 

Karneval, Bekkelaget
5- og 6-åringer
11. februar
 
Tårnagenthelg, Bekkelaget
3. trinn
3. og 4. mars
 
Kode B, Bekkelaget
6. trinn
20. april

 

Påske, Bekkelaget
4. trinn
22. mars

4-årsbok, Bekkelaget
4-åringer
6. mai
 
Pilegrimsvandring
5-åringer
23. mai

Tårnagenthelg, Ormøy
2. og 3. trinn
9. og 10. juni
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Olga Tvedt, Olga-prest til daglig, har gjennom en lang prestetjeneste, 
gjort seg mange tanker, erfaringer og refleksjoner hun gjerne deler, 
der vi sitter sammen en kveldsstund.

«Du prest, har du gammel 
Fadervår, - ny virker ikke...» 

Profilen

Tekst og foto: Anne Borgersen Skaug

Du har valgt å jobbe i eldre-
omsorgen. Hva var grunnen til 
at du gikk fra en kirkelig preste-
tjeneste til eldreomsorg?

- Jeg var så heldig å ha to sykehjem og 
flere omsorgsboliger for eldre i min 
første menighet som kapellan i Sparbu 
prestegjeld i Nord-Trøndelag. Det 
var en stor glede i å betjene disse med 
andakter/gudstjenester og samtaler. 
Samtaler jeg lærte mye av.

Livshistoriene jeg fikk høre gjorde 
sterkt inntrykk på meg, og jeg fikk en 

dyp respekt for deres livserfaring og 
klokskap. Hvordan de hadde greid seg 
gjennom vanskelige år og kriser, og 
hva de oppsummerte som det viktigste 
i livet. Jeg lærte at det åndelige og det 
eksistensielle var vevd sammen. At 
deres troshistorie var nært knyttet til 
deres livshistorie. Dette var noe jeg 
gjenkjente i mitt eget liv.

Ut fra dette ble det viktig for meg å 
ikke bare «besøke sykehjemmene», 
men samhandle tett med de ansatte 
som kjente beboerne og deres 
historier. Jeg ble invitert med på 

møter og ble spurt om å undervise og 
veilede ansatte.

Senere var det litt tilfeldigheter og 
livssituasjonen som gjorde at jeg 
jobbet både som studentprest og 
vikarprest/sykehjemprest i noen år, 
før jeg søkte på, og fikk stillingen som 
prest og rådgiver i Kirkens Bymisjons 
eldreomsorg. En stilling jeg har hatt i 
14 år og som jeg med glede fortsetter 
i. Halve stillingen er som prest på 
Bekkelagshjemmet og ved omsorgs-
boliger og seniorsentre som er drevet 
av Kirkens Bymisjon, og resten som 

rådgiver med ansvar for undervisning, 
veiledning m.m.

Underveis har jeg vurdert å gå tilbake 
til menighetsprestetjeneste som jeg 
hadde som mål da jeg utdannet meg. 
Men jeg har slått meg til ro med at de 
eldre er min menighet, og at jeg må 
bruke de arbeidsårene jeg har igjen til 
å kjempe for en god eldreomsorg. En 
eldreomsorg der åndelige/eksisten-
sielle behov har sin rettmessige plass i 
helheten.

Olga i samtale med beboer Elise.
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Olga Tvedt

Hvilke tanker har du om dagens 
eldreomsorg?

- Det er mye bra i dagens eldreom-
sorg, så det er dumt at negative 
historier får mest plass i media. Vi er 
heldige vi som bor i Norge.

Men det er viktig at man tenker 
aldring som en prosess og at senior-
sentra, dagsentra, hjemmetjenester, 
omsorgsboliger og sykehjem til 
sammen danner en helhet. Det må 
være en god overgang fra det ene 
omsorgsnivået til neste. Mange eldre 
og deres pårørende må dessverre 
kjempe for å få den omsorgen de 
trenger.

Vi må fortsette å jobbe for å få nok 
ressurser i eldreomsorgen, så vi kan 
gi en helhetlig personsentrert omsorg 
som dekker både fysiske, psykiske, 
sosiale og åndelige/eksistensielle 
behov. Vi må tenke nytt, ta i bruk 
tekniske hjelpemidler og bruke frivil-
lige og nærmiljøet enda mer aktivt inn 
i eldreomsorgen.

Hva tenker du er det viktigste i 
livet for både unge og gamle?

- Når jeg som her skal svare kort på et 
stort spørsmål, svarer jeg «Tro, håp og 

kjærlighet». Jeg tenker at det er viktig 
at vi hjelper hverandre, både unge og 
eldre, til å sette forståelige ord på det 
viktigste i livet. Ikke minst i en tid 
der det materielle har så stor plass. 
Vi trenger «mat, klær og tak over 
hodet», men vi trenger mer enn det. 
Vi trenger tro, håp og kjærlighet!

Kan du si noe om prestens 
oppgaver i et sykehjem?

- Bekkelagshjemmet eies av 
menigheten og driftes av Kirkens 
Bymisjon. Menighetens prester, 
inkludert egen eldreprest og jeg som 
er sykehjemprest, fordeler de ukentlige 
andaktene/gudstjenestene mellom 
oss. Som sykehjemprest har jeg som 
oppgave å samtale med beboere og 
pårørende som ønsker det, og jeg 
jobber sammen med de ansatte i et 
tverrfaglig team. Jeg er også med i 
ledergruppa på sykehjemmet. Jeg 
blir mye brukt i omsorgen ved livets 
slutt, og forretter i en del gravferder. 
Det oppleves svært meningsfylt å 
forrette i gravferder der man har kjent 
personene i mange år og ofte vært på 
besøk helt mot slutten av livet. 
Andre sykehjemprester gjør mye av 
det samme som meg, og de fleste har 
ansvar for undervisning og veiledning 
av ansatte. Sykehjemprestene i Oslo 

har dannet et eget fag-lag og samles 
til felles fagsamlinger uavhengig av 
arbeidsgivere. Vi jobber aktivt med 
at alle eldre skal få dekket åndelige/
eksistensielle behov i et samfunn med 
mange kulturer og livssyn.

Har du tilslutt noen historier du 
kan dele fra din hverdag?

Anna sitter sammenkrøket i sin 
rullestol. Hun virker fjern i blikket. 
Lys blir tent for Sigrun, Ivar, 
Rigmor…, så komme turen til Anna. 
Jeg ser på henne, tenner lyset og sier: 
«Vi tenner et lys for deg, Anna» Da 
retter hun seg opp i ryggen, ser seg 
rundt og sier med ettertrykk; «Det er 
meg!».

En ansatt på et sykehjem kom en dag 
til meg med følgende spørsmål: «Du 
prest, har du gammel Fadervår? Ny 
virker ikke!» Før jeg rakk å svare 
fortsatte hun; «Du skjønner, det er 
hennes sovemedisin». Selv om den 
ansatte strevde litt med det norske 
språket, var omsorgen og det faglige 
virkelig på plass. Fadervår i eldre 
versjon med «Helliget vorde ditt 
navn...», ble hengt opp over sengen til 
denne beboeren.

Kari er rammet av hjerneslag og har 

afasi. Hun er mye alene på rommet 
sitt, et rom det kan være vanskelig å 
gå inn i. Hva sier man når den andre 
ikke kan svare? Jeg har besøkt Kari 
ved flere anledninger. En dag reagerer 
hun knapt når jeg kommer inn., stirrer 
bare tomt foran seg. Jeg foreslår ting 
vi pleier å gjøre; se på bilder, lytte til 
musikk, ta en tur ut. Men hun rister 
bare på hodet til alle mine forslag. Til 
slutt spør jeg: «Er det en vanskelig dag 
i dag?» Hun nikker bekreftende og 
jeg fortsetter «Vil du at jeg skal sitte 
her en stund sammen med deg?» Hun 
nikker igjen. Først er det litt tungt og 
trykkende, men så skjer det noe. Jeg 
fornemmer et fellesskap i stillheten. 
Det er godt å være der. Vi ser 
hverandre og bekrefter hverandre uten 
å si et ord. Etter en stund triller hun 
rullestolen bort til meg og stryker meg 
over armen. Jeg takker for stunden og 
går ut derifra, sterkt berørt!

Olga i hagen.
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Mandag
Bekkelaget menighetssenter: 

Lille-Klubben kl18.00-18.45 
Knøttekor kl 18.00-18.45

Barnegospel kl 18.00-19.00
SoulChildren kl 19.00-20.30

Speidere: kl 18.00-19.30
Ormøy kirke: 

Voksenkoret Bølgebrus kl 19.00. 
SEM-huset: 

Babysang kl 10.30-11.00

Tirsdag
Bekkelaget kirke: Åpen kirke kl 19.00-21.00

Ormøy kirke: Kulturkvelder ca to ganger per semester

Onsdag
Bekkelaget menighetssenter: Bandskole fra kl 15.00

Ormøy kirke: Svansen, Ormøy kirkes barnekor kl 17.45

Torsdag
Bekkelaget kirke/menighetssenter: 

Temakvelder ca 2 ganger per semester

Babysang kl 11.30-12.15 og kl 13.00-13.45

Bekkelaget kirke: Voksenkoret Cantando kl 18.30-20.30

Søndag:
Gudstjenester i Bekkelaget kirke hver søndag

Gudstjenester på SEM-huset annenhver søndag

Gudstjenester i Ormøy kirke annenhver søndag

LØRDAG 2. 

Julegrantenning på Ulvøya klokken 17.00.

SØNDAG 3.

Julegrantenning på Malmøya klokken 15.00.

Julegrantenning på Ormøya klokken 17.00.

Fakkeltog opp til Ormøy kirke
og julekonsert klokken 18.00.

DESEMBER
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Adventskonsert 

Bekkelaget kirke 
Mandag 11.12 kl 19 

Fri entré 

Cantando  
Vokalensemblet Octopus 

Velkommen til bønnesamling 
i Bekkelaget kirke
Torsdager kl 11:15

Kontaktperson: Marianne Johnsen
Mobil: 90664824

BØNNESAMLING
*

LØRDAG 2. 

Julegrantenning på Ulvøya klokken 17.00.

SØNDAG 3.

Julegrantenning på Malmøya klokken 15.00.

Julegrantenning på Ormøya klokken 17.00.

Fakkeltog opp til Ormøy kirke
og julekonsert klokken 18.00.

DESEMBER
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Lutter glede i kirken!

Tekst: Jan Brekke  Foto: Anne Borgersen Skaug

Full kirke og alle fire prestene i menigheten og diakonen medvirket. 
Menighetsrådsleder Trond Skard Dokka innledet om Martin Luther, mens 
sokneprest Sverre Bang ledet gudstjenesten. De musikalske innslagene sto 
bl.a. koret Cantando for, hvor man først framførte «Ein fester Burg» av 
Martin Luther. Atle Tømmervik spilte trompet. Andreas Lines spilte på lutt, 
et instrument som også Luther behersket. Vi fikk høre flere toner fra lutten 
under kirkekaffen, da Andreas spilte flere stykker. Til slutt, jubileumskaken 
fulgte opp det hele i Luthers ånd, som man ser på et av bildene her. 

29. oktober markerte menigheten at det var 500 
år siden Martin Luther slo opp sine 95 teser på 
kirkedøren i Wittenberg, ved å gjøre akkurat det 
samme på kirkedørene i Bekkelaget kirke. Dette 
ble fulgt opp med en festgudstjeneste etterpå.

Reformasjonsjubileet 
1517-2017

Fire prester, en diakon og en menighetsrådslederLuthers 95 teser slått opp kirkedøren til Bekkelaget kirke.

Andreas Lines spiller på lutt.



Englebesøk

Sogneprest i Bekkelaget og Ormøy Sverre Bang

På hjertet Sverre Bang
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Selv om jeg har passert de seksti, kan 
jeg fremdeles kjenne litt av den søte 
forventningen når desember kommer: 
Snart er det jul! I barndommen 
handlet mye om pakkene som skulle 
åpnes på julaften. I voksen alder er det 
julestemningen, kosen og samværet 
med familie og venner jeg ser fram til. 
Jeg gleder meg til jul!

Jeg vet at en god del kjenner det helt 
annerledes. De gleder seg slett ikke 
til jul, de gruer seg. Advents- og 
juletiden er bare slitsom. Det kan være 
uvennskap i familien som gjør det 
umulig å samles til hygge. Andre sliter 
med dårlige minner fra barndommens 
jul, og følelsene fra den gang kan 
trykke på når det nærmer seg. 

Og noen er ensomme. Når «alle 
andre» koser seg sammen blir det 
ekstra ensomt. En fersk undersøkelse 
forteller at i Norge plages 15 prosent 

av ensomhet. Det vil si at 700 000 
nordmenn føler seg ensomme. Når det 
er slik, oppleves all oppmerksomheten 
mot julehygge og julekos mest som 
en belastning. Da kan desember være 
ekstra tung å komme igjennom. 

Det er nok vanlig å tenke at de som 
bor i vår del av byen stort sett har det 
godt. Det er ikke alltid sant. Det er 
lett å la seg lure av pene omgivelser 
og dyre boliger. Ensomhet finnes i 
alle sosiale lag. Kanskje er det enda 
vanskeligere å få øye på det i et 
område som vårt.  

Noe av det som ligger meg på hjertet 
er dette: I en førjulstid da så mye 
oppmerksomhet rettes mot de nære, 
varme (og lukkede) fellesskap; Kan det 
være mulig å tenke litt alternativt?  

Én jeg kjenner har en litt annerledes 
juletradisjon. Sammen med familien 

steller hun til fest på det lokale forsam-
lingshuset på selveste julekvelden. Det 
er åpent for alle. Det synes jeg er en 
skikkelig fin juletradisjon!  Min venn 
er langt fra den eneste som slik bruker 
advents- og juletiden litt annerledes. 

Er det mulig å ta en slik holdning 
med seg inn i advents- og juletiden? 
Kunne vi for eksempel én eller to 
ganger i løpet av desember se oss om 
utenfor det aller nærmeste familie- og 
vennefellesskapet. Kunne vi lage en 
ny og god tradisjon og invitere inn én 
som man ikke har sett på lenge, eller 
knytte helt nye vennskapsbånd med 
noen som ikke har flust av familie og 
venner rundt seg. Ikke nødvendigvis 
på julaften, men kanskje en gang 
eller to i adventstiden. Det er mange 
muligheter, hvis en først tenker etter. 

I juleevangeliet hører vi om 
gjeterne som fikk besøk av engler på 

Hvert år arrangerer Stefanusalliansen 
og Åpne dører fakkeltog for de 
som blir forfulgt for sin tro. Rett til å 
ha en tro, skifte tro og å utøve tro 
er menneskerettigheter som brytes 
over store deler av verden. 
Så mange som 70% av verdens 
befolkning har begrenset trosfrihet.

Årets fokus for Fakkeltoget var 
totalitær nasjonalisme og hvordan 
det knebler trosfriheten. Det er 
et voksende problem i land som 
Myanmar og India, og man ser 
urovekkende tendenser i Tyrkia og 
Russland.

Som menighet er vi med og støtter 
arbeid som Stefanusalliansen driver 
i Egypt, og vi har derfor et nært 
forhold til organisasjonen. Deltagere 
på Lederkurset i menigheten har hatt 
besøk fra Stefausalliansen der de lærte 
mer om trosfrihet og menneskeret-
tigheter. Da laget de også banner 
som de var med å bære i fakkeltoget 
mandag 6. november. 
Kvelden startet med en samling i 
Domkirken. Kristin Minde med band 
stod for det musikalske og represent-

anter fra Stefaunsalliansen og Åpne 
Dører fortalte om sitt arbeid og 
engasjementet for de som blir forfulgt 
for sin tro. Tim A. Peters jobber i 
Helping Hands Korea og fortalte 
om sitt arbeid blant nordkoreanere. 
De lever under forhold som kan 
være vanskelig å ta inn over seg, det 
virker fjernt og utrolig. Kanskje desto 
viktigere å lære om.  

Selve toget gikk fra Domkirken 
opp til 7. juniplassen fremfor UD 
der et opprop ble overlevert til 
utenriksminister Ine Marie Eriksen 
Søreide. Det er viktig å sette fokus 
på hvordan nasjonalistiske bevegelser 
bruker religion som en viktig markør. 
Minoriteter og annerledes troende blir 
sett ned på, trakassert, diskriminert 
og angrepet. Vi er utrolig privilegert 
som har en slik trosfrihet som vi har 
her i Norge, det er noe vi ikke skal ta 
for gitt! 

Vil du bli med å stå opp for de som 
trenger det i Fakkeltoget 2018? 

Fakkeltog for forfulgte
Tekst og foto: Kristin Øygard

Betlehemsmarkene. 
Kanskje vil vi også få englebesøk i 
denne adventstiden. Det kan skje, i 
hvert fall hvis vi skal tro det som står i 
hebreerbrevet i Bibelen: 

Glem ikke å være gjestfrie, for på 
den måten har noen hatt engler som 
gjester, uten å vite om det.

Tenk det!

Ha en god, og gjerne gjestfri jul.

Julie Krath Hansen
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Tidligere i høst var jeg med på en to-ukers tur til Sør-Afrika hvor vi 
fikk med oss safari, Soweto, sørkysten og Kapp-halvøya. Når vi har høst 
i Norge er det vår i Sør-Afrika. I tillegg har de en tørkeperiode på den 
tiden. Vi opplevde likevel noen mindre regnbyger, og temperaturen vari-
erte fra ca 10º til i underkant av 30º.

Inntrykk fra Sør-Afrika

Tekst og foto: Jan Brekke

Litt fakta 
Selv om dette er langt sør på kloden 
og neste landområde lenger sør er 
Antarktis, så er det like langt til 
Sydpolen som fra Nord-Afrika til 
Nordpolen. Det bor ca 55 millioner 
mennesker i landet, 4 av 5 er svarte. 
Fargede og hvite utgjør ca 10% av 
befolkningen hver. Engelsk, afrikaans 
(svært likt nederlandsk) og 9 ulike 
stammespråk snakkes i landet. De 
fleste kan engelsk og sitt lokale 
språk. De første hvite som kom til 
landet i 1652 var nederlendere og på 
1800-tallet kom engelskmennene. 
Ellers har det over årene strømmet til 
folk fra India, Kina og mange andre 
land. Etter at man kvittet seg med 

apartheid-politikken i 1994, har landet 
vært ledet av ANC (African National 
Congress).

Soweto
Min tur begynte med safaridelen. Den 
har jeg fortalt om i lederen på side 2, 
så jeg går ikke noe mer inn på den her. 
Johannesburg, med sine 5 millioner 
innbyggere, er landets største by, og 
oppsto på 1800-tallet i forbindelse 
med at man fant gull her. Byområdet 
Soweto, er en sammentrekning av 
«South Western Townships», som i 
sin tid ble bygd for å huse de svarte 
som jobbet for de hvite i Johannes-
burg. Soweto er jo kjent for opprøret 
i 1976 hvor over 500 tenåringer ble 

drept av politiet. Foranledningen 
var at myndighetene hadde bestemt 
at all undervisning skulle foregå på 
afrikaans, og ikke på engelsk.

Her var både fattigdom og rikdom, 
rønner og flotte hus. Det er klart, 
det er mye fattigdom både her og i 
resten av Sør-Afrika. Men det er også 
noen spesielle fenomener vi ble gjort 
oppmerksomme på. Myndighetene har 
et boligprogram hvor man hjelper de 
fattige med å få bygget boliger med 
god standard slik at de kan flytte ut 
av rønnene og blikkskurene til noe 
bedre. De må oppfylle visse kriterier 
på fattigdom, og de som oppfyller dem 
må vente i flere år før de får en ny 

bolig. Men så skjer ofte det at de leier 
ut det nye huset og selv blir boende 
i den gamle rønna. Pengene de får 
inn fra leietageren går til å kjøpe bil, 
TV, mobiltelefon osv. Disse tingene 
prioriterer de høyere enn bolig. Så 
utenfor et gammelt blikkskur kan man 
se en SUV som står parkert.

Søppel og arbeidsløshet
Flere steder fløt det av søppel, ikke 
bare i Soweto, men ellers i landet. 
Kapasiteten med å samle inn søppel 
var for liten, men det hendte faktisk 
at noen hadde med plastposer fulle 
av skrap og spredte det utover på 
bakken. Da kan noen fattige få 
jobb med å plukke det opp. Det 

Dette området i Soweto kalles for Beverly Hills. Winnie Mandela har bodd her.



13

skaper arbeidsplasser for dem, var 
resonnementet.
Siden det er høy arbeidsløshet i 
Sør-Afrika prøver man å generere 
jobber ut av alt mulig, f.eks. å ha 
vakter ved minibanker. Selv om ikke 
alle jobber er så motiverende og 
interessante, så er det viktig å ha en 
jobb.  

Mangel på trafikkultur
Noe annet jeg vil nevne er trafikken. 
Det gikk jo tilsynelatende sivilisert for 
seg, selv om man var litt utsatt som 
fotgjenger. Du hadde f.eks. bare 5-6 
sekunder på deg når det var grønn 
mann. Man rakk som regel aldri over 
gaten før det ble rødt igjen. Det som 
er et faktum er de mange trafikk-
ulykkene. Hvert år omkommer ca. 
19.000 personer i trafikken. Skulle vi 
i Norge hatt et slikt omfang med våre 
tall pr. innbygger (100-130 trafikk-
drepte i de senere årene), måtte det 
bodd 800-850 millioner mennesker 
her. 

Hovedårsaken til det høye tallet i 
Sør-Afrika er de mange privattaxiene. 
Det er mange som livnærer seg på 
å skysse folk til og fra jobb med en 
gammel kassebil eller å transportere 
dem på lasteplanet til pickup’en sin. 
Dette er vanlig i Johannesburg og de 
andre storbyene. Folk stiller seg opp 
langs de store innfartsveiene og blir 
plukket opp der. Og da skjer ulykkene. 
Sjåførene er stort sett ukyndige og 
uerfarne i trafikken, og stopper og 
svinger ut igjen uten å se seg for. Vi 
passerte to slike ulykker på vei inn til 
Johannesburg. 

Korrupsjon
Her er vi ved kjernen til Sør-Afrikas 
problemer: korrupsjon. Hvis du ikke 
står til førerprøven, så kan du ved gi 
penger til de som utsteder førerkort få 
skaffet deg dette likevel. Dermed får 
man mange sjåfører som aldri skulle 
sittet bak et ratt, med de konsekvenser 
det medfører. Når man i tillegg 
ikke slipper fram ambulanser under 
utrykning, de blir sett på som en 
hvilken som helst bil, så er det ikke så 
rart med høye dødstall i trafikken.

Korrupsjon gjennomsyrer hele 
samfunnet, helt til toppen. President 
Jacob Zuma fra ANC er blitt anklaget 
for korrupsjon og klarte så vidt å 
unngå at et mistillitsforslag mot ham 
gikk gjennom i parlamentet. Folk 
reagerer mer og mer, det var en større 
demonstrasjon mot presidenten og 
ANC mens vi var der. Mange håper 
at opposisjonspartiet Democratic 
Alliance (DA), som har lovet å 
bekjempe korrupsjon, vinner valget i 
2019.

Fantastisk natur
Det er ikke bare elendighet i 
Sør-Afrika, langt ifra. Naturen er 
fantastisk med mye variasjon, som i 
Norge. Flere steder var det småkupert 
med skog og åpne områder om 
hverandre, akkurat som på Østlandet 
her. Innsjøer, derimot, finnes nesten 
ikke. Kysten i sør er dramatisk og 
spektakulær med Kapphalvøya som 
høydepunktet. Det blåser veldig mye 
her. Forstår godt hvorfor byen Port 
Elisabeth lengst sør har tilnavnet 
«the windy city». På grunn av vinden, 
undervannsstrømmer og ikke så høye 
lufttemperaturer nå på våren, er det 
ikke mye badeliv her.

Sør-Afrika har også sine sørlands-
idyller langs kysten. Byen Plettenberg 
Bay var et slikt sted. De dyre boligene 
her var eid av rike folk utenfra, som 
bare oppholdt seg her om sommeren. 
Ellers i året var det lite med folk her. 
En annen by, litt lenger vest, Knysna 
(uttales «Naisna») var det en norsk 
familie ved navn Thesen som fra 
1800-tallet har vært med å sette sitt 
preg på.

Floraen her i provinsen Western Cape 
er visst helt unik. Mange arter finnes 
ikke andre steder i verden. Så det ble 
uvanlig mange blomsterbilder på meg. 

Litt inn i landet gikk det mye i frukt- 
og bærdyrking. Det er tørt, men mye 
sol. Mange av landets vinprodusenter 
holder til i dette området. Det ble en 
del prøvesmaking, ja.

Selv om Sør-Afrika ligger langt unna 
oss, men samme tidssone som Norge, 
har man først kommet seg dit ligger 
det et fantastisk eventyr og venter. 
Guiden anbefalte meg å komme 
tilbake og reise rundt på egen hånd, 
siden jeg nå vet litt mer om hvordan 
det er her. Ja, det ser jeg ikke helt bort 
fra…

Bavianer er fotogene dyr. Kapp det gode håp i bakgrunnen.
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I 2017 markerer vi at det er 500 år siden Martin Luther 
slo opp 95 teser på kirkedøren i Wittenberg. 
Dette ble startpunktet for reformasjonen som fikk store 
konsekvenser for kirke, samfunnsliv og politikk over 
store deler av verden. Reformasjonsjubileet vil bli 
markert både sentralt og lokalt på forskjellige måter 
gjennom dette året. Menighetsbladet Kontakten vil 
gjerne være med på å markere jubileet. I hvert nummer gir 
vi ordet til personer som vet mer om reformasjonen og dens 
betydning enn de fleste. Her er det menighetsprest i Bek-
kelaget og Ormøy menighet Barbro Schmedling som skriver.

Reformasjonsjubileet 
1517-2017

Må vi tenke nytt om dåpen?
Tekst: Barbro Schmedling

Hva formidler vi om dåpen i dag?

Hva sier vi til dåpsfolket i dag, i våre 
dåpsinvitasjoner, dåpssamtaler og 
prekener, om dåpens antropologi, 
funksjon og nødvendighet? 

Mener vi at dåpen er nødvendig for 
barnets frelse, og kommuniserer vi i 
så fall det videre til barnets foresatte? 
Eller fordekker vi den lutherske 
dåpsteologien i vår iver etter å lokke 
til oss nye kirkemedlemmer og bøte på 
stadig nedadgående dåpstall? 
Hva med tanken om at barna blir 
Guds barn først ved nedsenkningen i 
dåpens vann – når man drukner den 
gamle Adam som både er unnfanget 
og født i synd? Er dette noe vi som 
kirke fortsatt mener og tror? Blir det i 
så fall kommunisert det til dåpsfolket? 
Og hvis ikke, hvorfor?

Selv tar jeg i noen grad disse tingene 
inn i mine dåpssamtaler, mest av 
historisk interesse og fordi jeg i 
løpet av teologistudiet lærte å bli 

komfortabel med både arvesyndslære 
og luthersk dåpsteologi. Jeg 
forteller ofte og gjerne om gamle 
tradisjoner med hel neddykking, 
dåpens symbolske sammenheng med 
døden, den gamle eksorsismen over 
dåpsvannet og dåpsluens funksjon 
som beskyttelse mot at onde ånder 
skulle finne veien inn i barnet via 
fontanellen. Jeg sier imidlertid aldri 
at barnet først ved dåpen blir Guds 
barn, eller at dåpen er tvingende 
nødvendig for barnets frelse. Mest 
fordi jeg egentlig ikke tror på noen av 
delene, og synes begge deler tegner et 
gudsbilde jeg verken kan forsvare eller 
tro på. 

Hva mener vi om dåpens funksjon 
og nødvendighet?

Etter å ha fundert litt over dette 
tok jeg en nærmere titt, både på 
forslaget til dåpsinvitasjon som er 
sendt ut fra bispedømmet sentralt, 
og på dåpsinvitasjonen vi jobber med 
lokalt.  Hvordan inviterer vi til dåp, 

og hva mener vi egentlig om dåpens 
funksjon og nødvendighet og om 
det menneskesyn og det gudsbilde 
luthersk dåpsteologi forfekter? 
Kommer det i det hele tatt frem i våre 
invitasjoner at vi er en luthersk kirke 
med et luthersk dåpssyn og en luthersk 
antropologi?

Jeg fant at det i veldig liten grad gjør 
det. I våre invitasjoner handler dåpen 
om tradisjon, tilhørighet og tro – i 
nevnte rekkefølge.  Det fortelles 
at dåpen er en hellig handling der 
vi hører Gud sitt løfte om å være 
sammen med barnet gjennom livet, at 
barnet blir medlem av kirken og får 
del i et større fellesskap som strekker 
seg over hele verden. 

Videre fortelles det at dåpen er en 
bærende tradisjon i landet vårt, at 
den har vært det i over 1000 år, og at 
dåpsdagen oppleves som en god og 
meningsfull feiring og en viktig dag 
for barnets nærmeste. Om tilhørighet 
sies det at dåpen knytter oss til Gud, 

Jesus Kristus og fellesskapet, om tro – 
at barnet i dåpen legges i Guds hender 
i tro på Guds kjærlighet og at; «slik er 
troen Guds gave til den døpte». 

Det fortelles videre at å døpe eller 
ikke døpe er et valg, at alle vil det 
beste for barna sine, og at foreldrene 
legger grunnlaget for de valg barnet 
skal ta senere i livet. Ikke et ord 
nevnes om dåpens menneskesyn, dens 
sammenheng med synd og død, eller 
dens nødvendighet for barnets frelse. 

Hvor står vi i forhold til en 
Luthersk dåpsteologi?

Har vi i vår moderne norske kirke 
beveget oss vekk fra en Luthersk 
antropologi og dåpsteologi? Legger 
vi i vår tid et annet menneskesyn 
og en annen dåpsteologi til grunn 
for våre dåpshandlinger og vår 
sakramentsforvaltning enn det 
reformatoren gjorde? Det kan jo 
i høyeste grad virke slik ut ifra 
ordlyden i våre invitasjoner til dagens 
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I forbindelse med årets reformasjonsjubileum har alle 
vi prestene deltatt i en kollektiv videreutdanning – 
«Luther som utfordring og ressurs for Den norske kirke».  
Pensumboken vi fikk å lese inneholdt noen sentrale tekster fra 
Luthers egen penn og en del moderne teologers tanker om  
Luther, hans teologi og relevans. Under lesningen av Martin 
Luthers preken om dåpen kom jeg i tanker om hvordan Luthers 
tale ville ha virket på nåtidens dåpsfamilier. Ville de ha forstått 
noe som helst av den? Ville de ment at Luther sa noe sant og 
viktig om menneskenaturen og deres små håpefulle, eller ville de 
blitt provosert og tatt avstand fra både kirke og barnedåp?  
Jeg er redd det siste ville vært tilfelle.

Barbro Schmedling, menighetsprest 
i Bekkelaget og Ormøy menighet.

mulige dåpskandidater. I så fall hvilket 
menneskesyn og hvilken dåpsteologi 
forfekter kirken i dag? 

Tør vi kanskje ikke presentere folket 
for en klassisk luthersk dåpsteologi 
av frykt for at enda færre da vil 
velge å bære sine barn til dåpen? 
Styrer vi i disse plan- rapport- og 
målstyringstider unna fundamentet vi 
er bygget på i frykt for å ikke kunne 
levere tilfredsstillende måloppnåelse – 
målt i antall kirkemedlemmer? 

Eller har vi tatt helt feil, både når det 
gjelder antropologi og dåpsteologi, og 
trenger nå en helt ny kirkelig måte å 
tenke om både menneskenaturen og 
dåpens sakrament på? 

Hva tenker dåpsforeldrene?

I mine dåpssamtaler pleier jeg å spørre 
om hva som var avgjørende for at de 
valgte å melde barnet sitt til dåp -  i 
en tid da dåpstallene går nedover og 
samfunnet blir mer og mer sekulært 

og flerreligiøst. Uten at jeg vet akkurat 
prosentandelen, sier et overveiende 
flertall at de gjør det fordi det er en 
fin tradisjon og fordi de synes det er 
fint å samle familien for å feire det 
nye barnet. Et fåtall sier at det er 
fordi de selv er døpt, har vokst opp 
i kristne sammenhenger og selv er 
praktiserende kristne. 

Ingen har så langt jeg kan huske 
sagt noe om at det er for å sikre 
barnets fremtidige frelse, beskytte 
det mot arvesynd og evig død, eller 
for at barnet endelig skal bli et Guds 
barn. Jeg tror knappest slike tanker 
faller dagens nybakte foreldre inn. 
Jeg opplever allikevel at det er stor 
interesse for å høre om dåpens 
historikk og hvordan man opp 
gjennom tiden har praktisert og tenkt 
om ritualet. 

Jeg pleier også å bringe døden 
inn i samtalen og fortelle om 
sammenhengen mellom dåpsløftet 
og døden, og jeg har så langt aldri 

fått noen protester på dette. Jeg kan 
ikke huske at særlig mange så langt 
har hatt noen tydelig forkunnskap 
om dåpens sammenheng med synd, 
død, oppstandelse og evig liv, men jeg 
opplever at langt de fleste synes det 
er betryggende å høre den kirkelige 
tanken om at dåpsløftet rekker over 
dødens terskel og inn i evigheten. 

Kirken må kommunisere tydelig 
om dåpen

Uansett, jeg synes vi trenger å snakke 
mer om antropologi og dåpsteologi 
i kirken, og at vi bør avklare om 
vi fortsatt skal forfekte en klassisk 
luthersk antropologi og dåpsteologi. 
Hvis vi skal det, trenger vi også å 
kommunisere vår antropologi og vår 
dåpsteologi tydelig til menneskene vi 
inviterer til dåp, slik at de vet hva de 
faktisk velger eller ikke velger for sine 
barn. Dette på tross av at det kanskje 
kan føre til enda lavere dåps- og 
medlemstall. Vi må tørre å være ærlige 
på kirkens faktiske teologi. Tør vi ikke 

det, må kanskje teologien forandres? 
Kanskje er det på høy tid å sette 
antropologi og dåpsteologi på 
agendaen i kirken sentralt. I en 
tid da alt er i rask forandring kan 
vi i hvert fall ikke være bekjent av 
å prøve å lokke til oss fremtidens 
kirkemedlemmer med teologisk 
tåkeprat. 
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- Jeg skal løfte 
mennesker opp

Biskop Thomas som leder retreatsenteret Anafora i ørkenen mellom Kairo og Alexandria 
i Egypt, har nylig vært i Norge. Bekkelaget og Ormøy menighet er med og støtter dette 
arbeidet, gjennom Stefanusalliansen. Vi passet på å få en samtale med ham.

Tekst og foto: Jan Brekke

Du hadde en del betenkeligheter 
med å svare ja til å bli biskop den 
gangen?
- Ja, jeg syntes jeg var for ung og 
ikke i stand til å ta denne oppgaven. 
Pave Shenouda, som spurte meg den 
gangen, la vekt på at jeg skulle være en 
hånd som skulle løfte opp mennesker. 
Etter å ha tenkt en god stund hva 
det innebar og lagt det fram for Gud 
i bønn, kom jeg fram til at ja, dette 
kunne jeg gjøre. Det var snakk om en 
tjeneste, ikke en posisjon.

Du holdt en veldig kort preken 
under din ordinasjon?
- Det var en kort, men meningsfylt 
tale. Det var ikke nødvendig for meg 
å si noe mer. Jeg sa: «Som biskop 
skal jeg være en hånd som kommer 
nedenfra for å løfte mennesker opp, 
ikke en hånd som kommer ovenfra for 
å herske over mennesker».

Opplever du at du får gjennomført 
din gjerning som biskop slik du 
ønsker?
- Ja, absolutt. Når jeg ser noen åpne 
seg opp og endre seg til det bedre, 

så gir det meg glede. Å få være med 
på deres ferd som mennesker som 
forandrer seg, vokser jeg også på. Hva 
vi vil gjøre, kan vi gjøre med Guds 
hjelp.

Anafora – er det blitt slik du håpet?
- Visjonen for Anafora er en levende 
visjon som alltid er i en vekstprosess. 
Visjonen er at det er kontinuerlig, 
det tar ikke slutt. Det hele ble større 
siden det var et mye større behov enn 
vi trodde. Traumatiserte mennesker 
trenger mye tid på å bli leget. De har 
kanskje lidd et personlig tap, de er 
kanskje fylt av aggresjon, de kan ha 
vært utsatt for forfølgelse osv. Når 
en person ser at han eller hun kan 
gjøre noe for å få et bedre liv, så er 
det noe positivt. Det er det som teller, 
at mennesker forandrer seg på denne 
måten.
- Ellers trenger Anafora mer plass, så 
vi må nok kjøpe mer land i tilknytning 
til senteret. 

- Anafora ligger i ørkenen i et 
lignende landskap som Jesus levde 
i. Betyr det noe for forståelsen av 

Jesu liv og det han gjorde?
- I forhold til dere forstår vi nok 
lettere symbolene han snakket om, 
som fikentreets blomstring, årstidene 
osv. Men også snø er nevnt i et av 
evangeliene. De hvite snøkrystallene 
er noe som dere kan forstå bedre 
enn oss i Midt-Østen. Det handler 
om kommunikasjon, vi må lære av 
hverandre. 
 
Du har vært i Norge i to uker nå 
og reist rundt i landet og fulgt et 
stramt opplegg. Hva er formålet? 
- Å bygge vennskap.

Og hvordan opplever du Norge og 
menneskene her?
- Nordmenn er varme og hjertelige 
mennesker. Folk er så omsorgsfulle 
her. Kirkene er veldig åpne.

Hva mener du vi bør legge vekt på i 
menighetslivet vårt?
- Kristus må være sentrum. Vi må 
være Guds bilde, være Den Hellige 
Ånds tempel og være Kristi bilde. Da 
blir vi som ham, da virker vi som ham. 

Du er opptatt av fellesskap. 
Hvordan bygge gode og varige 
fellesskap?
- Ta vare på hverandre. Sett andre 
høyere enn dere selv. Og føl 
hverandre. Les det som står i Fil. 2:4-
5: «Tenk ikke bare på deres eget beste, 
men på de andres. Vis det samme 
sinnelag som Kristus Jesus!»

På veien hjem etter dette møtet ble 
jeg fort tankefull. Det tror jeg ikke 
jeg er den første som har vært etter 
et møte med denne mannen. Man er 
ikke uberørt når man har snakket med 
biskop Thomas.

Biskop Thomas
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Hurra, vi har fått 
menighetshus!
Tekst: Barbro Schmedling

1. november var en stor dag for kirkekomitéen i Ormøy kirke og for Bekkelaget og 
Ormøy menighetsråd. Da skjedde nemlig den formelle overtakelsen av vårt nye hus 
«Villa Kirkebakken» i Ormøybakken 6. 

Med overtakelsen av dette 
fantastiske huset åpner det seg uante 
muligheter for både menighetsliv 
og lokalbefolkning. Endelig har vi 
fått et sted der vi kan utfolde oss på 
mangfoldig vis i tråd med vår visjon 
om å være en kulturell brobygger 
og en åpen og samfunnsengasjert 
lokalkirke. Vi håper at både huset og 
kirken med tiden kan bli et møtested 
for alle generasjoner i vårt nærmiljø, 
et møtested som vil huse mangfoldig 

kulturell og kirkelig aktivitet i 
årene som kommer. Egentlig så er 
det bare fantasien (og kanskje også 
menighetsrådet) som kan sette grenser 
for hva våre nye lokaler kan brukes til. 
Nå skal riktignok huset seksjoneres 
opp, slik at kirken nok ikke får tilgang 
til hele herligheten, men vi vil få gode 
og romslige lokaler å utfolde oss i. 

Vi har allerede fått inn mange gode 
forslag til hvordan lokalene kan 

brukes til glede for både menighet og 
lokalbefolkning, og vi er mottakelige 
for enda flere idéer. Vi tenker at veien 
må bli til litt mens vi går den, så vi 
har ikke lagt særlig mange konkrete 
planer for bruk av huset foreløpig – 
rent bortsett fra korvirksomhet og 
alminnelig aktivitet knyttet til kirke 
og menighetsdrift. 1. søndag i advent 
går vi inn i et nytt kirkeår og vi håper 
da å kunne arrangere vår aller første 
kirkekaffe i våre nye lokaler. Året 

som kommer er jo også jubileumsår 
for Ormøy kirke, så tidspunktet for 
anskaffelsen av nytt hus kunne ikke 
passet bedre. 23. mai 2018 er det 125 
år siden Ormøy kirke ble innviet og 
jubileet vil bli behørig markert når 
jubileumsdagen nærmer seg. 

«Jeg er alltid på reise»

Moddi ankom Ormøy 
kirke med en stor rød kof-
fert og gitarkasse, så svaret 
kom helt naturlig da den 
første han hilste på, spurte 
om han kom fra en reise. 
Pål Moddi Knutsen, tok 
oss med på en uforglem-
melig reise i en og en halv 
time da han var gjest på 
temakvelden 2. november.

Dette var hans tredje konsert denne 
dagen, men likevel hadde han en 
fortellerglede og et engasjement man 
skal lete lenge etter. Det ble en fin 
balanse mellom samtale og et utvalg 
av Moddis sanger som han fremførte.

Eivin Sundal presenterte Moddi som 
en musiker fra Senja. Der vokste 
han opp og ble en engasjert og aktiv 
ungdom innen miljøvernbevegelsen, 
Blekkulf-klubben, Natur og 
ungdom og politiske partier og 
trodde det var revolusjonerende 
nytt da de sang politiske sanger. 
Det ble plateutgivelser, flytting til 
Oslo, konserter i utallige land og 
han mottok Spellemannsprisen for 
norskspråklige: «Kæm va du?»

I 2014 kom et vendepunkt. Moddi 
skulle gjøre en konsert i Tel Aviv 

etter år med mange konserter 
over hele verden. Han skulle 
synge om miljøkamp, Nordnorsk 
kollektivtransport m.m, slik han alltid 
hadde gjort. Men plutselig tok det 
hele en politisk vending. Folk fra hele 
verden henvendte seg til ham og ba 
ham avlyse grunnet konflikten Israel / 
Palestina. 

Ufrivillig var Moddi brått blitt en 
del av et politisk spill. Før hadde han 
laget musikk som skulle passe for alle. 
Plutselig var han en del av en konflikt. 

Tekst og foto: Anne Borgersen Skaug

Han valgte å avlyse konserten! Midt 
oppi dette dukket det opp en tretti 
år gammel protestvise som Birgitte 
Grimstad i 1982, hadde blitt nektet å 
fremføre i Israel. Deretter ble visen 
glemt, frem til den nevnte hendelse for 
Moddi. I 2014 ble visen om Eli Geva 
fremført for første gang. 

Den ble begynnelsen på jakten på 
flere sanger som hadde vært nektet 
fremført eller rett og slett var for 
farlige å synge. Platen «Unsongs» ble 
et resultat av letingen, et album med 

forbudte sanger fra tolv forskjellige 
land. Med Unsongs «balla det på seg 
kan du si», forteller Moddi.  «Det ble 
CD, bok (utgitt for tre uker siden), 
dokumentar, konserter bl.a. i operaen 
og turneer i 16 land!»  Både Cd`n og 
boken er gode julegavetips!

Stor takk til Kulturkomiteen på 
Ormøy og til Moddi for en minnerik 
kveld.

Mange sterke tekster i Moddis sanger
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Barna samler inn penger 
til barna i Egypt
Tekst og foto: barne-og ungdomsarbeider Aud Mari Tròndheim Gunnes

Bekkelaget kirkes barnehage har 
samlet inn penger til Mamma 
Maggie-prosjektet. Barna er svært 
engasjerte i dette og de vil gjerne 
hjelpe barna i Egypt slik at de får mat 
og klær. Barna har også lært en sang 
som heter Mamma Maggie-reggie. 
Den er de veldig glad i. Vi som jobber 
i barnehagen er også blitt glad i den 
sangen og for å kunne bidra til dette.

Hver høst og hver vår arrangerer vi 
foreldrekaffe til inntekt for arbeidet 
Mamma Maggie gjør i Egypt. På 
høsten selges det kaker og boller, 
kaffe og saft. På våren selges det kunst 
laget av ivrige barnehender. Og på 
begge tilstelningene er det sang av 
barna. Mamma Maggie-reggie er da 
selvskreven. 

Torsdag 26. oktober hadde vi Mamma 
Maggie-foreldrekaffe. Vi solgte blant 
annet sjokoladekake, karamellkake og 
boller og opererte med minstepriser. 
Alle fikk betale så mye selv ville. De 
fikk også kjøpe klemmer av to av de 
voksne i barnehagen. Vi hadde en 
hyggelig ettermiddag sammen og 
samlet inn 3369 kroner, noe som var 
litt mer enn i fjor og som da blir målet 
å slå til våren…

Nå nærmer det seg jul og julemesse 
i menighetssenteret. Lørdag 9. 
desember skal vi delta med julespill 
og da får dere også anledning til å 
høre Mamma Maggie-reggie og se 
juleevangeliet spilt av de herlige barna 
i Bekkelaget kirkes barnehage. Vi 
gleder oss til å delta…

Eiendomsforvaltningen  
blir AS
Menighetsrådet har vedtatt at eiendomsforvaltningen skal 
omgjøres til et aksjeselskap, Bekkelaget og Ormøy Sokn 
Eiendom AS. Vi ba styreleder Harald Thue utdype dette nærmere.

Tekst: Jan Brekke

Hva er Bekkelaget og Ormøy 
sogns Eiendomsforvaltning som nå 
skal omgjøres til et AS?
- Bekkelaget og Ormøy sogns 
Eiendomsforvaltning er i dag 
underlagt menighetsrådet, og 
forvalter leiligheter og lokaler 
menigheten disponerer.

Hva vil det si at man omgjør 
eiendomsforvaltningen til et AS?
- Det er opprettet et AS som skal 
ta seg av forvaltning og utvikling 
av menighetens eiendommer. 
Menighetens forvalter i 25 år 
ønsker å trekke seg til neste år, 
så Eiendomsselskapet skal også 
engasjere ny forvalter. Dette vil være 
en åpen anbudskonkurranse, og vi 
håper å ha ny forvalter på plass i god 
tid før nåværende slutter. 

Hva er bakgrunnen for at 
menighetsrådet ønsker å omgjøre 
eiendomsforvaltningen til et 
aksjeselskap?
- Mye av menighetsrådets tid har det 

siste året gått med til saker vedrørende 
eiendommer og utvikling og det har 
vært et ønske å konsentrere seg mer 
om menighetsarbeidet. Det er derfor 
utarbeidet et verdidokument som 
aksjeselskapet skal styres ut fra, og 
det er engasjert et styre som skal ha 
ansvar for denne driften.

Hva vil dette innebære for 
menigheten? - Overgangen i seg 
selv vil ikke innebærer særlige 
forandringer for menigheten. På 
sikt vil det imidlertid, i kombinasjon 
med samarbeidsavtalen med Kirkens 
Bymisjon, kunne innebære en 
styrking av den diakonale profilen.

Hvordan ser man for 
seg utviklingen av 
eiendomsforvaltningen på litt 
lengre sikt? 
- For å sikre en god drift av 
eiendommene i framtiden er det viktig 
å forberede seg på mulige endringer 
og se på nye muligheter.

Styreleder Harald Thue



Å løfte i flokk!

Givertjenesten har gjennom mange år vært en av de aller viktigste søylene i menighetens 
økonomi, og dermed i menighetens arbeid. Midlene fra menighetens givertjeneste har gjort at 
man gjennom årene har kunnet utvikle et menighetsarbeid som har bidratt til å bygge tro og 
tilhørighet hos hundre- og tusenvis av barn, unge og voksne.

19

Bibelsk motivasjon
Givertjeneste er godt begrunnet i 
Bibelen. Den dypeste motivasjon 
ligger i forvaltertanken; Vi har fått alt 
av Gud og vi skal forvalte det rett: 
Jorden og det som fyller den, verden 
og de som bor i den, alt hører Herren 
til. (Salme 24.1). 

Allerede i skapelsesberetningen i 
1. Mosebok hører vi om at Gud gir 
mennesket i oppgave å råde over og 
ta vare på alt det skapte. Dette gjelder 
jorden, naturen, ressurser osv., men 
også det hver og en av oss har fått 
til disposisjon av tid, krefter, ting og 
penger. Vi skal være gode forvaltere.

Tanken om å gi av våre midler går 
også tydelig fram i Jesu lære. For 
eksempel: «Gi, så skal dere få: Et 
godt mål, sammenristet, stappet og 
breddfullt, skal dere få i fanget. For i 
det målet dere selv måler med, skal det 
også måles opp for dere.» Luk. 6, 38

Tekst: Sverre Bang

Jesus løfter fram den fattige enken 
som eksempel for oss. Hun ga bare 
to småmynter, men for henne var det 
mye i forhold til det lille hun hadde av 
penger: «Denne fattige enken har gitt 
mer enn noen av de andre. For alle 
andre gav av sin overflod. Men hun ga 
av sin fattigdom alt hun hadde å leve 
av.» Luk. 21, 1-4

Mange gode grunner
Også i Paulus´ brev finner vi flere 
oppfordringer om å gi. 
«Men det sier jeg: Den som sår 
sparsomt, skal høste sparsomt, og den 
som sår med velsignelse, skal høste 
med velsignelse. Enhver skal gi det 
han har bestemt seg for i sitt hjerte, 
ikke med ulyst eller av tvang».  
2. Kor. 9, 7.

I flere av de første menighetene ble 
det dannet en organisert givertjeneste. 
«Første dag i uken skal hver enkelt av 
dere hjemme hos seg selv legge til side 

så mye som dere er i stand til…»  
1. Kor.16, 2
Det finnes mange gode grunner til å 
gi. Men den dypeste motivasjon for en 
kristen givertjeneste er altså at vi skal 
gi fordi det er rett, og etter Guds vilje. 
Vi skal være gode forvaltere for det vi 
har fått overgitt. 

Givertjeneste = forutsigbarhet
Når en gir penger til menighetens 
arbeid, kan dette skje på forskjel-
lige måter. Vi kan gi penger under 
ofringen i gudstjenestene, gjennom 
julemesser og gjennom særlige 
innsamlinger og aksjoner. Dette er vel 
og bra. Det som kan være en ulempe 
ved en slik måte å gi på er imidlertid 
mangelen på forutsigbarhet. Slike 
gaver gis tilfeldig, fra uke til uke 
eller fra aksjon til aksjon, og man 
vet aldri hvor mye som vil komme 
inn. I vår menighet går mye av 
midlene til å lønne ansatte til å lede 
deler av menighetsarbeidet. Da må 

inntektene være forutsigbare. Det 
som kjennetegner givertjeneste i 
denne sammenheng, og som skiller 
denne måten å gi på fra andre, er 
forpliktelse. Man forplikter seg til å 
gi et visst beløp i løpet av en bestemt 
tidsperiode. Det gir den nødvendige 
forutsigbarhet.

Dette handler om langt mer enn å 
tigge penger, eller ”gå rundt med 
hatten” for å få regnskapet til å gå 
opp. Det dreier seg om å løfte i flokk, 
og gi menighetsarbeidet best mulig 
vilkår for å vokse og utvikles. En god 
givertjeneste gir ofte gode frukter i en 
menighet.

Derfor vil jeg anbefale deg å bli med 
i givertjenesten. Ditt faste beløp kan 
være lite eller stort. Det viktigste er 
at man på denne måten er med og tar 
ansvar for en virksomhet som man 
ønsker skal nå fram til flest mulig.

Jeg vil støtte arbeidet i 
Bekkelaget & Ormøy 
menighet ved å bli fast giver!JA!

BLANKETT 
SENDES TIL

Bekkelaget & Ormøy menighet 
«Givertjeneste»

Sandstuveien 15, 1178 Oslo

E-post: jg233@kirken.no
Tlf.: 23 62 98 70

Gi med Vipps!

Bekkelaget #44737

Ormøy #16487

SEM#16485

Flere gir følgende bidrag:

- 200,-
- 500,-
- 1000,-
- 3000,-

Du kan gi:

Du kan gi på følgende måter:

- Tegne avtale med Bank ID på menighetens nettside
- Avtalegiro (eget skjema)
- Giroblankett
- Betale selv til kontonummer: 1609 04 41845

  

- Hver måned
- Kvartalsvis

I 2017 gis det 24% skattefradrag for gitte gaver mellom kr. 500 -30 000 pr. 
kalenderår pr. person. Fødselsnummer må være 
registrert hos Bekkelaget menighet.

Du kan gi til: 

- Barne- og ungdomsarbeid
- Senior- og eldrearbeid
- Menighetsarbeid i Ormøy
- Menighetsarbeid i SEM
- Felles menighetsarbeid

                                
                              Velkommen som fast giver! 
 
                            AvtaleGiro er en enkel, sikker og rimelig betalingsmåte  
 

   Enkelt: Med AvtaleGiro ordner banken din faste gave til oss for deg. Det er enkelt å inngå avtalen, du       
  kan enkelt kontrollere at rett beløp er overført til rett tid på kontoen din, og den er enkel å avslutte. 
 

  Sikkert: AvtaleGiro er trygt og sikkert. Banken administrerer de faste betalingene under strenge krav. 
 

  Tidsbeparende: AvtaleGiro er tidsbesparende både for deg som giver og oss som mottaker. Du 
  fyller bare ut slippen under og din del av jobben er gjort. AvtaleGiro sparer også oss for mye   
  ekstraarbeid, slik at vår tid kan brukes på viktigere ting enn administrasjon.  
 

  Greit å vite:  AvtaleGiro er ikke det samme som ”Faste oppdrag over nettbank”. Gavebeløp over  
              nettbank må nemlig registreres manuelt av oss for at giveren skal få skattefradrag. Vi er derfor  
              takknemlig om du vil benytte AvtaleGiro.   
 

  Kom i gang: Fyll ut svarkupongen, signér og levér den til oss.  Av sikkerhetshensyn ber banken om at                                                                                                                              
du oppgir en maksimal beløpsgrense pr. trekk, men du vil selvfølgelig bare bli trukket for beløpet du har                  
oppgitt. -  Ditt fødselsnummer må med hvis du ønsker skattefradrag Firmaer kan også få skatte-fradrag.   

              Maksimalt skattefritt gavebeløp i kalenderåret er kr. 30.000,- (2500,-/mnd), minimum kr. 500,- pr år.   
                                       

                 Tusen takk for din gave!        Med vennlig hilsen BEKKELAGET OG ORMØY SOKN 
                                       
           Min støtte gjelder følgende formål (prosjekt):    (OBS bare ett kryss pr. svarkupong) 
           (  ) Barne og ungdomsarbeid    (  )  Senior og eldrearbeid     (  ) Menighetsarbeid i Ormøy 
           (  ) Menighetsarbeid i SEM    (  ) Felles menighetsarbeid. 
 

                                              SVARKUPONG  
  

Vi vil oppbevare informasjon om at du er/har vært giver, og 
du kan i fremtiden komme til å motta materiell fra oss. Vi vil 
ikke utlevere ditt navn og adresse til andre med unntak av 
eventuelle krav fra offentlige myndigheter, jfr. 
Personopplysningsloven. 
 

 Jeg ønsker skattefradrag. Mitt fødselsnummer er: 

 

(Firma/bedrifter skriver organisasjonsnummer 9 siffer)  
 

           

  
    

 Mottaker:  
Mottakers konto 

BEKKELAGET OG ORMØY SOKN 
1607.43.64784 

Månedlig gave/trekk:   Kr. _______________ 
 

 Beløpet trekkes fra mitt kontonummer  Beløpsgrense pr. trekk   Kr.______________ 
(Bør være høyere enn gavebeløp i tilfelle du vil øke 
gavebeløpet senere)  
 
Navn 
__________________________________________ 
Blokkbokstaver 
 
Adresse _______________________________________ 
 
Postnr/sted ____________________________________ 
 
E-post_________________________________________ 
 
Tlf ________________________________ 
 

 
 

           

 

Beløpet trekkes den 20.nde i måneden. 
 

 Jeg ønsker ikke å motta varsel i forkant av betalingen. 
        (Kirken sparer bankgebyr).   
                             
Sted _________________________  Dato ______________ 
 
 
Underskrift _______________________________________ 
 

 
 KID (fylles ut av kirken) Avtalen leveres/sendes i lukket konvolutt til 

 
 

           BEKKELAGET OG ORMØY SOKN 
Sandstuveien 15,     1178 Oslo 
 

 

 



Bekkelaget Ormøy Østmarks kapelletSEM
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Søndag 3. desember
1.søndag i advent
Luk 4, 16-22a

11:00 Storfamiliegudstjeneste
Deltakelse fra Lys Våken. Mari 
Løvaas/Kristin Øygard, Øyvind 
Kristiansen. Offer til Stiftelsen 
Kirkens familievern.
Kirkekaffe

11:00 Gudstjeneste
Adventssalmegudstjeneste
Sverre Bang, Håkon Øyen. Tilbud til 
barn under gudstjenesten. Offer til 
Romania-prosjektet. Kirkekaffe

11:00 Familiegudstjeneste
Barbro Schmedling. Simen V. 
Johannessen. Dåp. Barnekoret deltar
Offer til Stefanusalliansen. Kirkekaffe 
i vårt nye menighetshus.

12:00 Sportsgudstjeneste
Pål Torkildsen
Jan Ørnulf Melbostad

Søndag 10. desember
2. søndag i advent
Luk 21, 27-36

11:00 Gudstjeneste
Mari Løvaas. Øyvind Kristiansen
Nattverd. Offer til Kirkens ressurs-
senter mot vold og overgrep. 
Kirkekaffe

16:00 Sportsgudstjeneste
Adventsgudstjeneste. Fakkeltog fra 
Grønmo kl. 15.00. Adventsgrøt. Karl 
Olav Sandnes. Jan Ørnulf Melbostad

Søndag 17. desember
3. søndag i advent
Luk 3, 7-18

11:00 Gudstjeneste på Bekkelags-
hjemmet. Susanne Carlenius, Sverre 
Bang, Øyvind Kristiansen

11:00 Gudstjeneste
Barbro Schmedling. Håkon Øyen
Tilbud til barn under gudstjenesten
Adventsgrøt. Offer til menighetsar-
beidet på SEM

18:00 Lysmesse
Barbro Schmedling, Simen V., 
Johannessen, Barnekor og Bølgebrus
Offer til Kirkens Fengselsarbeid
Gløgg og pepperkaker

Søndag 24. desember
Julaften
Luk 2, 1-20

Julaften forts.

13:00 Familiegudstjeneste
Mari Løvaas. Offer til Kirkens 
Bymisjon

14:30 Julegudstjeneste
Sverre Bang. Offer til Kirkens 
nødhjelp

16:00 Julegudstjeneste
Sverre Bang. Offer til Kirkens 
nødhjelp

15:00 Julekveldsgudstjeneste
Mari Løvaas/Eilert Rostrup
Håkon Øyen. Offer til Kirkens 
nødhjelp

13:30 Julegudstjeneste
Barbro Schmedling. Simen V. 
Johannessen.Barnekoret synger
Offer til Kirkens nødhjelp og Kirkens 
bymisjon

14:45 Julegudstjeneste
Barbro Schmedling. Simen V. 
Johannessen. Sang. Offer til Kirkens 
nødhjelp og Kirkens bymisjon

16:00 Julegudstjeneste
Barbro Schmedling. Simen V. 
Johannessen. Sang. Offer til Kirkens 
nødhjelp og Kirkens bymisjon

Mandag 25. desember
Juledag
Joh 1, 1-14a

11:00 Høytidsgudstjeneste
Mari Løvaas, Sverre Bang. Øyvind 
Kristiansen.Nattverd. Offer til 
Menighetens misjonsprosjekter i 
Egypt

Tirsdag 26. desember
2. Juledag
Matt 10, 16-22

11:00 Bekkelaget kirke. 
Felles gudstjeneste med Nordstrand 
menighet. Barbro Schmedling.  
Øyvind Kristiansen. Nattverd.  
Offer til KFUK/M-speiderne.

Søndag 31. desember
Nyttårsaften  
Joh 14,27 

11:00 Nordstrand kirke
Fellesgudstjeneste med Nordstrand 
menighet. Dåp. Nattverd.

Søndag 7. januar
Kristi åpenbaringsdag
Luk 2, 40-52

11:00 Familiegudstjeneste
Helligtrekongersfest
Morten Fjøren. Øyvind Kristiansen

11:00 Gudstjeneste
Sverre Bang. Håkon Øyen. Nattverd
Tilbud til barn under gudstjenesten
Kirkekaffe

11:00 Gudstjeneste
Barbro Schmedling. Simen V. 
Johannessen. Dåp og nattverd
Offer til menighetens arbeid
Kirkekaffe

Søndag 14. januar
2. s. i åpenbaringstiden
Mark 1, 3-11

11:00 Gudstjeneste
Sverre Bang. Øyvind Kristiansen. Dåp 
og nattverd. Kirkekaffe

12:00 Sportsgudstjeneste
Tore Laugerud

Søndag 21. januar
3. s. i åpenbaringstiden
Joh. 4, 4-26

11:00 Gudstjeneste m/
Konfirmantpresentasjon. Mari Løvaas
Morten Fjøren. Øyvind Kristiansen
Kirkekaffe

11:00 Gudstjeneste
Sverre Bang. Håkon Øyen. Tilbud til 
barn under gudstjenesten. Kirkekaffe

11:00 Gudstjeneste m/
Konfirmantpresentasjon Barbro 
Schmedling. Kristin Øygard. Simen V. 
Johannessen. Kirkekaffe

12:00 Sportsgudstjeneste
Dag Auli

Søndag 28. januar
Såmannssøndag
Mark 4, 26-34

11:00 Gudstjeneste. Mari Løvaas. 
Øyvind Kristiansen. Dåp og nattverd. 
Kirkekaffe.

12:00 Sportsgudstjeneste
Asle Rossavik

Søndag 4. februar
Kristi forklarelsesdag
Mark 9, 2-13

11:00 Gudstjeneste
Sverre Bang
Øyvind Kristiansen
Nattverd
Kirkekaffe

11:00 Gudstjeneste
Mari Løvaas
Håkon Øyen
Tilbud til barn under gudstjenesten
Kirkekaffe

12:00 Sportsgudstjeneste
Pål Erling Torkildsen



Bekkelaget og Ormøy menighet 
tilbyr kirkeskyss til gudstjenesten 
søndag formiddag. Ring innen 
lørdag kl. 16.00. 

Vanskelig å 
komme til kirken?

Bekkelaget og SEM:
tlf. 41 23 67 10. 
Ormøy: tlf. 90 12 62 61. 
Vær frimodig og ta kontakt.

Tekst: Anne Grete Taugbøl

Kompostering av hageavfall 

Grønt hjørne

Slekters gang

Døpte Bekkelaget:
Irene Madeleine Andreassen, Jenny 
Værnes Nilsen, Marcus Elvsveen, Mathias 
Giil Rydningen, Ingrid Pedersen Nielsen, 
Aksel Skog-Hauge Berven, Eilif Isebakke, 
Herman Haugeli-Gerhardt, Henriette 
Tenold Relling, Kaia Østlie Nilsen, Emmeth 
Nicolai Mørkestøl Grøttland, Amalie Sofie 
Håkonsen, Erik Gjerde Hanisch, Andreas 
Bergseng Fremstad, Sara Morken-Krogh, 
Malin Kristine Lorang Kallanger, Saga Karly 
Stensrud, Melvin Leander Helin Østby, 
Charlie August Edvardsen, Celine Måkestad 
Bovim, Filippa Josefine Bækkelund Hjelte, 
Emma Hetland Sand, Edvin Otto Moorhouse, 
Olav Klempe Bjørnaas, Sunniva Dammen 
Braute, Edvin Strand Fernander, Amalie 
Nåmdal Fornes 

Døpte Ormøy:
Henry Wallerby-Knutson,  
Lucas Nielsen Høimyr 

Vielser Bekkelaget og Ormøy
Juliane Kristine Sunde og Terje Øyslebø, Julie 
Fehn Olsen og Fredrik Eikeseth, Charlotte 
Tharaldsen og Jo Andreas Gundersen, Ida 
Høgstein og Jan-Erik Lelis Brenhol, Erica 
Conceicao Fernandes Domingos og Øystein 
Berg, Kristine Wigmostad Blikom og Lars 
Planke Styrmo 

Vielser Ormøy:
Anne Witsø og Christophe Philippe Brod 
 
Gravferd fra Bekkelaget og Ormøy 
Arne Bennin, Merete From Djupedal, Maj Britt 
Nilsen, Bjørg Ragnfrid Skonhoft, Karin Myhre, 
Thorleif Lindbäck, Haavard Stubbe, Eva Karin 
Dølven Beck, Åse Mathisen, Edith Synnøve 
Sutter, Solveig Foss, John Tormod Granly, 
Ingrid Stubberud, Brynjulf Henriksen
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Har du fremdeles noe løv som ikke 
er ryddet bort?

Alt slags grøntavfall fra hagen 
kan brytes ned til jord igjen, og 
gi næring til nytt liv i hagen. 
Hageavfallet kan komposteres i en 
haug eller en åpen beholder. En 
åpen beholder kan være laget av tre, 
plast eller netting. Er du plaget av 
brunsnegler, er det best med lukket 
beholder. Døde snegler kan graves 
ned i komposten, men ikke la dem 
ligge åpent. 

Snekrer du en binge selv, kan du 
dele den i to deler; en til ferskt 
materiale og en til modning. Den 
bør ikke være høyere enn en meter.

Plassér komposten på et skyggefullt 
sted. Legg et tykt kvistlag i 
bunnen. Dette fungerer som en 
ventilasjonskanal som gir luft til 
massen nedenfra. Jo mer oppdelt 

avfallet er, desto raskere vil det 
nedbrytes til jord.

Komposten bør spas om to ganger 
i året. Gjør du det oftere, går 
omdanningen enda raskere. Hvis 
komposten er tørr, bør den vannes. 
Dekk til komposten hvis det regner 
mye siden dette kan vaske ut 
næringsstoffene. 

Kompostering av hageavfall tar 
fra ett til flere år, avhengig av hvor 
grovt avfallet er og hvor gode 
forhold komposten får. Den ferdige 
komposten gjør underverker i hagen. 
I tillegg til å tilføre næring, gjør den 
jorda mer tørkesterk, mindre sur og 
plantene mer motstandsdyktige mot 
sykdommer. 

Ved å erstatte torvjord og 
kunstgjødsel med egen kompost,  
er vi med på å redusere 
klimagassutsleppa.

(«Rein jord», Naturvernforbundet)

Kirkerottekino 
i Bekkelaget kirke
Tekst og foto: Kristin Øygard, trosopplæringsleder

Som en del av trosopplæringsplanen for menigheten var alle femåringer 
med familier invitert til Kirkerottekino 8. november. Ettermiddagen 
startet med felles middag før vi beveget oss inn i selve kirkerommet og så 
film om Kirkerottene Vesle og Fredo, og Lea Mus. Og når det er kino må 
man selvfølgelig ha popcorn! Det ble litt å koste opp og støvsuge etterpå, 
men det var veldig gøy å spise popcorn i kirka. 

Etterpå fikk alle lov å lage seg hånddukker med kule hatter akkurat slik 
som kirkerottene har, og vi lagde hatter til oss selv, eller dukken. Det var 
god stemning, alle var med og kreativiteten var på topp.

Takk for en veldig hyggelig samling!



Advokatfirmaet
Kopstad & Nilson as

Advokatpraksis
Eiendomsmegling

Telefon: 22 76 72 00
E-post: post@kopstadnilson.no
Kongsveien 91 på Holtet, 

1177 Oslo

www.kopstadnilson.no
Wang Begravelsesbyrå
Nordstrand
Ekebergveien 230
1112 Oslo
Telefon 23 16 83 30

Wang Begravelsesbyrå
Hasle
Økernveien 81 B
0585 Oslo
Telefon 23 16 83 25

Wang Begravelsesbyrå
Majorstuen
Jacob Aallsgt 42
0340 Oslo
Telefon 23 19 61 50

Wang Olav Werner 
Grünerløkka
Toftes gate 25
0556 Oslo
Telefon 22 35 40 10

Wang Olav Werner
Stabekk
Gamle Drammens vei  44 B
1369 Stabekk
Telefon 67 12 19 89

www.wangbegravelse.no     post@wbeg.no

GRAVFERD SIDEN 1877
Kontakt oss for rådgivning, tilrettelegging og 
gjennomføring av gravferd. Ved behov for akutt hjelp, 
ring vår vakttelefon 23 16 83 30.

Erik Saxegaard

Tannlege MNTF

Fanny Bjørnstad
Tannlege MNTF

Tannlege dr. odont. MNTF
Spesialist i oral protetikk

Liv O. Saxegaard

Tlf.: 22 28 84 17
Kongsveien 91, 1177 OSLO

Ulvenveien 102, OSLO, 
tlf: 22 65 60 50, 
epost: om-a@online.no

Vårt firma disponerer moderne produksjonsutstyr og kan derfor tilby:

• Førsteklasses kvalitet 
• Hurtig levering 
• 20 års opprettingsgaranti 
• Konkuransedyktige priser 
• God service 

• Omsliping 
• Tilføyelse av navn 
• Sokkelarbeid 
• Bolting m.m

Matspecialen AS - tlf 23 03 95 00 // matspecialen.no

DEILIGE RETTER TIL RETT TID 
Vi leverer catering til alle anledninger  

og holder åpent 365 dager i året!

Matspecialen AS - tlf 23 03 95 00 // matspecialen.no

DEILIGE RETTER TIL RETT TID 
Vi leverer catering til alle anledninger  

og holder åpent 365 dager i året!
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Selskapsmat
– Catering

-du kan være trygg 
når maten kommer fra...

Norderhovsgate 7 - 0654 Oslo
og smaken, den slår ingen!
Ring 23 30 25 00
og vi sender deg vår innholdsrike brosjyre.

Husdyrparken er åpen alle dager kl 10-17.30. 
Inngang kr 50,- 

Runderidning for barn kr 40,- pr runde. Rabattkort. 
Gruppepriser for barnehager og SFO. 

Gratis inngang for eldre i grupper fra sykehjem man-fre 10-17.
Velkommen til 10 dyreslag som går fritt omkring på dyretunet! 

Andunger, geitekillinger og lam.
Turridning hver søndag i ferien kl 16.30. 

Familietur med leier i Ekebergparken.

 EKT Rideskole og Husdyrpark
Ekebergvn.99. Tlf. 22 19 97 86

post@rideskole.no



Hverdager 08:00 - 22:00
Lørdag 09:00 - 21:00
Søndag 11:00 - 21:00

VELKOMMEN

Brannfjellveien 52  1181 Oslo
Daglig leder: Torunn Leiknes.
Tlf. kontoret: 23 24 49 90. 
Hårpleie direkte: 23 24 49 91 
Fotpleie direkte: 23 24 49 92
Hjemmeside internett: 
www.seniorsenter.no
E-post: post.simensbraten@seniorsenter.no

Kafeteriaen er åpen hver mandag til fredag fra 
kl. 08.30 til 14.30.  Middagsservering fra kl. 12.30 

- 14.00 tirsdag (fisk) og torsdag (kjøtt). De andre 
dagene varmrett/suppe/grøt.

Faste aktiviteter (de fleste ukentlig, noen med 
sjeldnere hyppighet):
Trim, hobbygruppe, samtalegrupper, seniordans, 
hyggetreff, bridge, svømming, tegne og maleklubb, 
dataveiledning, internett, teater/revy-gruppe, boccia, 
kurs, turer, utflukter,
kryssordgruppe, slektsforskning. 

Desember
Fredag 01. kl 17.00 Julefest. Velkommen til Toms 
sjenerøse julebord.

Onsdag 13. kl 12.00 Hyggetreff. Lucia-opptreden.
Vi får besøk av Lille Ekeberg barnehage. Julekonsert v. 
Anne Lene Ruud.

Onsdag 20. kl 12.00 Hyggetreff. Julebudskapet i ord 
og toner. Vi får besøk fra Bekkelaget kirke.

Januar
Onsdag 03. Hyggetreff. Kafeteria åpen. Ikke program. 
Program våren 2018. Ferdig trykket utdeling. Du 
er hjertelig velkommen å hjelpe til med å dele ut 
program.

Onsdag 10. kl 12.00 Kafeteriaen er åpen. 
Ikke program.

Onsdag 17. kl 12.00 Hyggetreff. Allsang-program m. 
Bengt Ole Nordstrøm.

Onsdag 24. kl 12.00 Hyggetreff. I gamle dager er det 
godt å være. Musikalsk kåseri v. Per Olav Asplund. Fra 
1953-1962.

Onsdag 31. kl 12.00 Fødselsdagsfeiring. Humorfoes-
tillingen. Søtti er de nye femti v. skuespillerne Solfrid 
Heier og Karl Sundby.

Februar
Onsdag 07. kl 12.00 Hyggetreff. Konsert v. sanger 
Ingvild Storhaug og pianist Trond Lindheim. Fra 
kabareter, revyer og filmer.

Simensbråten-Ekeberg 
Seniorsenter

DEN NORSKE KIRKE 
Bekkelaget og Ormøy menighet

Holtveien 6A, 1177 Oslo
Daglig leder: Rune Forshaug

Tlf. kontoret: 23 03 11 30
Hårpleie direkte: 90 68 18 81

Fotpleie direkte: 922 59 447 / 23 03 11 33
Hudpleie direkte: 951 00 729

postmaster@bekkelagetseniorsenter.no 
www.bekkelagetseniorsenter.no

Kafeteriaen er åpen alle hverdager fra kl. 9.30 til 15. 
Middagsservering fra 12.30 på tirsdag og torsdag. 

Varmrett på fredag.

Faste aktiviteter: Trimgrupper, Bibelgruppe, 
datakafe, arbeidsstuen, malerkurs, samtalegruppe, 

fransk-undervisning, 
litteraturgruppe, sangkor, slektsforskning, 
snekkerverksted, strikkeklubb, turgruppe

Bil: Vi henter og bringer den som har behov for det. 
Bilen bestilles senest kl.15 dagen før

Program

EIE BEKKELAGET 
& 

NORDSTRAND

Kongsveien 78, 0177 Oslo 
Telefon: 23 16 73 00

Epost: nordstrand@eie.no
www.eie.no/kontor/eie-bekkelaget-nordstrand

Boliger til salgs
Kjøpe
Selge
Leie

Verdivurdering

Menighetskontor og postadresse:
Sandstuveien 15, 1178 Oslo

Kontortid:
Tirsdag-fredag kl 10.00-14.00
Kom gjerne innom, vi er der ofte utenom 
kontortid
Telefon 23 62 98 70
e-post: post.bo.oslo@kirken.no
Nettsider: www.kirken.no/bekkelagetogormoy

Bekkelaget kirke,
Sandstuveien 15, 1178 Oslo

Ormøy kirke, 
Ormøybakken 4b, 0198 Oslo

SEM-huset,
Brannfjellveien 52, 1181 Oslo

Ansatte:

Daglig leder John A. Gjertsen, 
tlf. 23 62 98 70
e-post: jg233@kirken.no

Sokneprest Sverre Bang,
tlf. 900 87 450
e-post: sb499@kirken.no

Menighetsprest Barbro Schmedling 
tlf. 936 82 453
e-post: bs559@kirken.no

Kapellan Mari Løvaas, tlf. 952 72 120
e-post: ml559@kirken.no

Barne- og ungdomsprest
Morten Fjøren
tlf. 979 80 453
e-post: mf292@kirken.no

Trosopplæringsleder Kristin Øygard
tlf. 23 62 98 80
e-post: ko528@kirken.no 

Diakon Trond Staff, tlf. 23 62 98 70
e-post: ts375@kirken.no

Menighetskonsulent 
Dag Magelssen
tlf. 23 62 98 70
e-post: dm443@kirken.no

Organist Bekkelaget kirke 
Øyvind Kristiansen, tlf. 930 93 348
e-post: ok866@kirken.no

Organist Ormøy
Simen Valldal tlf. 473 05 499
e-post: SimenValldal@gmail.com

Kirkemusiker SEM-huset
Håkon A. Øyen
e-post: haakon.oyen@gmail.com

Bekkelaget Menighets 
Eiendomsforvaltning
Driftsleder Torkil Skaug
tlf. 957 48 438,
e-post: ts938@kirken.no

UTLEIE:

Bekkelaget Menighetssenter
Yaneth V. Cardona og Sigifredo R. Martinez,
tlf. 958 48 401 e-post: 
bekkelaget.menighetssenter@gmail.com

SEM-huset
Inger Marie Solskjær Johansen
tlf. 918 20 992
e-post: sem.utleie@gmail.com

Bekkelaget kirkes barnehage
Styrer Heidi Skram, tlf. 22 28 29 61. Nettsider: 
www.bekkelagetmenighets.barnehage.no

Simensbråten – Ekeberg Seniorsenter
Daglig leder Torunn Leiknes,
tlf. 23 24 49 90
Nettsider: www.seniorsenter.no

Bekkelagshjemmet
Institusjonsleder Miriam Berntsen Hasle
tlf. 23 16 83 00. Nettsider: 
www.bymisjon.no/Virksomheter/Bekkelagshjemmet/

Gaver, givertjeneste og misjonsprosjekt
Bankkonto nr. 1609.04.41845, 
Vipps: #44737

Gavekonto SEM
Bankkonto nr. 1645.02.20691
Vipps: #16485

Gavekonto Ormøy
Bankkonto nr. 1609.51.16896
Vipps: #16487

Vil du annonsere 
i Kontakten?

Kontakten distribueres til 
over 7.000 husstander 

i ditt nærmiljø.
For informasjon om pris og 

annonse utforming, 
kontakt meg på:

tlf.: 91 31 33 74  eller
per@greenbox.no

Onsdag 29. november Kl. 1200: 
Fødselsdagsfeiring. Gunhild P Lande ved pianoet.

Søndag 3. desember Kl. 1500: 
Søndagsmiddag, arrangert av frivillige ved senteret, 

med forrett, hovedrett og dessert. Kr. 300,-. 
Påmelding.

Onsdag 6. desember Kl. 1200:
Filmen “Veien til Betlehem”, 

innledning Sverre Bang, prest i Bekkelaget kirke. 

Onsdag 13. desember Kl. 1200: 
Fødselsdagsfeiring og Lucia med elever 

fra Bekkelaget skole.

Fredag 15. desember Kl. 1130:
Allsang og fredagslunch. 

Onsdag 20. desember Kl. 1300:
Julemiddag, sangkoret synger julen inn. Påmelding.

Fredag 29. desember Kl. 1300: 
Julelunch arrangert av brukerkomiteen. Påmelding.

Onsdag 10. januar
6 planter som forandret verden; pepper, kaffe, bomull, 

tobakk, sukker og poteter 
v Eva Mæhre Lauritzen Naturhistorisk museum.

Onsdag 17. januar
Vår digitale verden ved Tove Jensen.

Onsdag 24. januar
Stein Thorenfeldt Tønnesson – om Korea.

Onsdag 31. januar 
Fødselsdag, 

Gunhild Lande ved pianoet.

Fredag 2. februar 
Allsang ved Per, Jørgen og Petter.

Onsdag 7. februar
Robert Mood, ledelse i krise, 

de viktige valgene.

Fredag 9. februar 
Fredagsjazz? Jazzduoen 
v Dag Asbjørn Johansen.

 

SENIORAKADEMIET 
Ekeberg/Bekkelaget 
vårsesongen 2018

Mandag 15. januar 
Forfatter, tidligere nyhetsanker i NRK og 

utenriksjournalist Christian Borch og prest og 
journalist Hans Joachim Schilde:

«Tyskland – garantien for Europas fremtid?»
Hvilken rolle spiller Tyskland i de utfordringer 

Europa står overfor i dag?

Mandag 12. februar
Redaktør og skribent Per Egil Hegge: 

«Vladimir og Donald» - perlevenner eller .....?»

Mandag 12. mars 
Tidligere ambassadør Carl Schiøtz Wibye:

«Udiplomatisk om Saudi-Arabia»
Arnested for wahhabismen  

– en nidkjær versjon av islam.
  

Mandag 16. april
Utenriks-  og gravejournalist i  
Aftenposten Per Kristian Aale:

«Italienernes opprør mot mafiaen»
Den italienske mafiaen er mektigere og mer 

brutal enn noensinne – og den sprer seg.  
Årsmøte etter foredraget.

------

Møtene holdes i  
Bekkelaget menighetssenter, Sandstuveien 15.
Møtene begynner kl. 11.30 med kaffe, kringle 

og sosialt samvær.
Start foredrag kl. 12.30.   

Medlemmer gratis, andre betaler kr. 50,-.

Korte spørsmål og kommentarer  
etter foredragene.

Vel møtt!    
Hilsen styret.
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Barnehage- og skolegudstjenester  
før jul i Bekkelaget og Ormy kirker

I de siste dagene før jul fylles kirkene av små og 
store barn fra skoler og barnehager som skal på 

gudstjeneste.  Her er en oversikt over disse:

12/12 kl. 10.00
Førjulsgudstjeneste for barnehagebarn 

Bekkelaget kirke / Morten Fjøren 

14/12 kl. 10.00
Førjulsgudstjeneste for barnehagebarn

Ormøy kirke / Barbro Schmedling

19/12 kl. 09.00
Førjulsgudstjeneste for Nedre Bekkelaget skole

Ormøy kirke / Barbro Schmedling 

19/12 kl. 10.00 
Førjulsgudstjeneste for Nedre Bekkelaget skole

Ormøy kirke / Barbro Schmedling

19/12 kl. 09.00
Førjulsgudstjeneste for Ekeberg skole

Bekkelaget kirke / Mari Løvaas

19/12 kl. 10.00
Førjulsgudstjeneste for Ekeberg skole

Bekkelaget kirke  / Mari Løvaas

20/12 kl. 08.45
Førjulsgudstjeneste for Bekkelaget skole

Bekkelaget kirke / Sverre Bang

20/12 kl. 09.45
Førjulsgudstjeneste for Bekkelaget skole

Bekkelaget kirke / Sverre Bang

20/12 kl. 12.05
Førjulsgudstjeneste for Brannfjell skole 

Bekkelaget kirke / Mari Løvaas

20/12 kl. 12.55
Førjulsgudstjeneste for Brannfjell skole 

Bekkelaget kirke / Mari Løvaas

 

Gudstjenester i julen
Bekkelaget
Julaften kl. 13.00
Familiegudstjeneste
m/ Mari Løvaas

Julaften kl. 14.30
Gudstjeneste 
m/ Sverre Bang

Julaften kl. 16.00
Gudstjeneste
m/ Sverre Bang

1. juledag kl. 11.00
Høytidsgudstjeneste  
m/ Mari Løvaas og Sverre Bang

2. juledag kl. 11.00
Gudstjeneste
m/ Barbro Schmedling

Ormøy
Julaften kl. 13.30
Gudstjeneste
m/ Barbro Schmedling

Julaften kl. 14.45 
Gudstjeneste
m/ Barbro Schmedling

Julaften kl. 16.00
Gudstjeneste
m/ Barbro Schmedling

SEM-huset
Julaften kl. 15.00
Gudstjeneste
m/ Mari Løvaas


